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Terugkoppeling federale werkgroepen 
De daling van de cijfers stagneert wat, soms zien we een lichte stijging zelfs. Er worden toch ook opnieuw 
simulaties gemaakt die uitkomen bij een volgende golf. Groepsimmuniteit bereiken is geen evidentie … Slotsom: 
waakzaamheid blijft geboden. 
In de marge wordt de beslissing van de IMC gemeld die maakt dat ook 12- tot 15-jarigen kunnen worden 
gevaccineerd. Dat zal mee bijdragen tot groepsimmuniteit en is ook belangrijk voor de heropening van de 
scholen. 
 
Opvolging actuele situatie 
Vervalt voortaan tenzij een verslechterde situatie noopt tot het opnieuw opnemen ervan. 
 
Projectgroep Richtlijnen 
Dat is de enige Projectgroep die is samengekomen de voorbije twee weken. Het rapporteren daarover beperkt 
zich tot drie mededelingen en één vraag. 
De mededelingen: 

• De Projectgroep meldt dat een geactualiseerde kadernota thuiszorg (met inbegrip van de bijlage 
contactopsporing) en met de versoepelingen voor de Centra voor Dagopvang is vertrokken. Die spoort 
letterlijk met eerder goedgekeurde richtlijnen en is conform de nationale richtlijnen.  

• De Projectgroep stemt zijn vergaderritme af op dat van de Taskforce. Dat betekent voor deze zomer nog 
een vergadering op 17 en 31 augustus. 

• Er zijn ook aangepaste richtlijnen en een geactualiseerd draaiboek contactonderzoek ouderenzorg 
vertrokken, met de laatste informatie over quarantaine, testing en registratie. 

 
De vraag: wat is de stand van zaken m.b.t. het verplicht vaccineren van medewerkers? 

In antwoord op die vraag wordt gemeld dat er momenteel geen beslissing is genomen. Er zijn wel verkennende 
en aftastende gesprekken in de Nationale ArbeidsRaad (NAR). Het blijft onder meer daar op de agenda. Een 
beslissing vergt wel een akkoord in de Raad. Het sociaal overleg zal zijn rol spelen. Er is naar verluidt een 
eensgezind standpunt van de ziekenhuizen in de verschillende regio’s. 
Een lid bepleit een pro-actieve benadering gelet op het nog te lopen legistieke pad als er een beslissing is. Hij 
voegt daaraan toe dat op het terrein de ‘geesten evolueren’ in de richting van het aanvaarden van een 
verplichting. 
Hoe ook, zelfs bij een akkoord in de NAR blijven nog specifieke elementen te regelen, bvb. of en hoe een 
verplichting kan voor zelfstandige zorgverstrekkers. 
Wordt opgevolgd en vervolgd. 
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Feedback vaccinatie (zorgsectoren) 
De vaccinatiegraad blijft hoog: 87% eerste dosis, 45% volledig. Door een extra levering van Pfizer komen 
binnenkort ook de 16-17-jarigen aan de beurt. Bijkomend is er de al gemelde beslissing van de IMC m.b.t. de 12-
15-jarigen. Er zijn wel een aantal (stads)gebieden die extra aandacht vragen, onder meer in Antwerpen en in de 
Rand rond Brussel. 
Het kunnen vervroegen van de tweede Astra-Zeneca-prik van 12 naar 8 weken is een succes. Ruim 90.000 
mensen maakten al een nieuwe afspraak. 
De vaccinatiecentra blijven open tot midden oktober. Komen nog aan de beurt: inhaalvaccins; diegenen die eerst 
niet wilden, nu wel; seizoenarbeiders; buitenlandse studenten en docenten; … 
De noodzaak van een derde (booster)-prik is niet uitgeklaard. Er komt een monitoringcomité van vaccinologen 
dat daarover een advies zal formuleren. 
Een lid meldt vanuit recente studiegevens (PICOV-studie antistoffen) dat een derde prik misschien meer 
algemeen nodig zou kunnen zijn, gelet op de vaststelling dat wie twee Pfizer-prikken kreeg én COVID heeft 
gehad, beter beschermd blijkt dan wie geen COVID had en ook twee Pfizer-prikken kreeg. Het zal zaak zijn, voegt 
de voorzitter daar aan toe, ook de internationale situatie op te volgen, met name bij de ‘vaccin-voorlopers’ zoals 
het VK en Israël. 
 
 
Communicatie 
Er zijn geen plannen voor een globale communicatie.  
 
Varia 
In de varia wordt gepolst naar hoe, als dat zou nodig zijn, een Taskforce zal worden samen geroepen in de 
vakantie. De voorzitter geeft aan dat, per geleding, niet per lid, via een sms te willen proberen, naast uiteraard 
via de gewoonlijke mail-weg. Daartoe wordt de telefoonlijst geactualiseerd. 
 
 


